
Cererile pentru bilete de tratament se depun si la Sighet
Miercuri, 17 Decembrie 2008 15:04 - 

Conducerea Casei Judetene de Pensii (CJP) Maramures a dat asigurari ca exista bani pentru a
onora toate pensiile aferente acestui an. "Banii exista si pensiile vor fi onorate in avans. Ce va fi
anul viitor vom vedea", a afirmat Dana Sabau, director executiv adjunct al CJP Maramures. In
alta ordine de idei, ea a mai precizat ca se preiau in continuare cereri pentru obtinerea unui bilet
de tratament la statiunile balneare din tara. Persoanele care locuiesc in zona Maramuresului
istoric trebuie sa stie ca au posibilitatea de a expedia cererile prin posta sau pot sa le depuna la
Casa Locala de Pensii din Sighetu Marmatiei, a adaugat Dana Sabau.
Reamintim ca anul acesta, preluarerea cererilor pentru bilete de tratment a inceput din data de
2 decembrie.
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